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Θέμα: Ανάγκη επανεξέτασης της υποχρεωτικής εφαρμογής του Ψηφιακού 

Πελατολογίου και του Βιβλίου Κίνησης στις επιχειρήσεις ενοικίασης 

οχημάτων στα Δωδεκάνησα 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ, 

Με αφορμή επιστολή επιχειρηματιών του κλάδου ενοικίασης οχημάτων στην 

Κάρπαθο, σας μεταφέρω ένα ευρύτερο και ιδιαίτερα σοβαρό ζήτημα που 

απασχολεί έντονα τον συγκεκριμένο τομέα σε ολόκληρη τη Δωδεκάνησο: την 

υποχρεωτική τήρηση του Ψηφιακού Πελατολογίου και του Βιβλίου Κίνησης 

Οχημάτων. 

Οι επιχειρήσεις του κλάδου — κατά κύριο λόγο μικρές, οικογενειακές και 

εποχιακής λειτουργίας — καλούνται να εφαρμόσουν απότομα ένα σύνθετο 

ψηφιακό σύστημα εν μέσω της τουριστικής περιόδου, χωρίς να έχει 

διασφαλιστεί επαρκής χρόνος προετοιμασίας, τεχνική υποστήριξη ή η 

απαραίτητη λειτουργική ωριμότητα της σχετικής πλατφόρμας. 

Έχουν καταγραφεί συγκεκριμένες δυσκολίες που απαιτούν άμεση αξιολόγηση 

και παρέμβαση: 

1. Περιορισμένη ευχρηστία της πλατφόρμας, προκαλώντας σημαντικά 

προβλήματα σε χρήστες χωρίς τεχνική εξειδίκευση. 

2. Ανεπαρκής σύνδεση στο διαδίκτυο σε αρκετές νησιωτικές περιοχές, 

γεγονός που παρεμποδίζει την εύρυθμη λειτουργία του συστήματος. 

3. Έλλειψη τεχνικής καθοδήγησης και υποστήριξης από τις αρμόδιες 

υπηρεσίες. 

4. Απουσία οργανωμένων δράσεων εκπαίδευσης που θα διευκόλυναν την 

εξοικείωση με το νέο εργαλείο. 

5. Επιβολή της υποχρέωσης κατά την κορύφωση της τουριστικής 

περιόδου, όπου το επιχειρησιακό φορτίο είναι ήδη εξαιρετικά αυξημένο. 
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6. Κίνδυνος επιβολής προστίμων για ακούσια λάθη που οφείλονται σε 

δυσλειτουργίες και όχι σε πρόθεση φοροδιαφυγής. 

7. Έλλειψη κατάλληλης τεχνολογικής υποδομής, λογισμικού ή 

εξειδικευμένου προσωπικού στις μικρότερες επιχειρήσεις. 

Οι νησιωτικές μικρομεσαίες επιχειρήσεις έχουν ανάγκη από πρακτική 

στήριξη και ρεαλιστικές μεταβατικές λύσεις, ώστε να μπορέσουν να 

ανταποκριθούν στις ψηφιακές απαιτήσεις χωρίς να διακυβεύεται η 

βιωσιμότητά τους. 

Ζητείται λοιπόν: 

 Παράταση της υποχρεωτικής εφαρμογής του μέτρου έως το τέλος της 

τουριστικής περιόδου. 

 Προαιρετική εφαρμογή για το έτος 2025, ως στάδιο εξοικείωσης και 

πιλοτικής προσαρμογής. 

 Βελτίωση και απλοποίηση της πλατφόρμας, ώστε να γίνει πραγματικά 

λειτουργική και προσβάσιμη. 

 Ανάληψη οργανωμένων δράσεων εκπαίδευσης και τεχνικής 

υποστήριξης προς τις επιχειρήσεις. 

Η Πολιτεία οφείλει να σταθεί στο πλευρό των νησιωτικών μικρομεσαίων 

επιχειρήσεων με ευελιξία και διοικητική ευαισθησία, ώστε ο ψηφιακός 

μετασχηματισμός να αποτελέσει εργαλείο ανάπτυξης και όχι παράγοντα 

αποκλεισμού. 

 

Με εκτίμηση,  

Ιωάννης Κ. Παππάς  
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